
Beste raadsleden, 

 

Tijdens de vergadering van de raadcommissie Ruimte en Bestuur d.d. 22 juni 2023 is gesproken over 

het Ontwikkelperspectief Stedelijk Brabant en het Hoofdlijnendocument SRWBW. De fractie van 

Groenlinks stelde vragen over oa. circulair bouwen. Toegezegd is deze vragen spoedig te 

beantwoorden. 

  
1. Bent u bereid om onderzoek te doen naar een nieuw circulair economisch model, wat door 

ons en alle partners in onze nieuwe stedelijke regio een basis kan gaan vormen om een 
echte circulaire economie te doen slagen; 

 
We gaan als gemeente Roosendaal geen onderzoek doen naar een economisch model, dit 
hoort thuis bij de kennisinstellingen zoals universiteiten. Wat wij wel doen is aansluiten 
bij de ambities van de Economic Board West-Brabant waar circulariteit centraal staat. Dit ook 
in het verlengde van de provinciale, nationale en Europese ambities. Als Roosendaal zullen we 
deze circulaire modellen wel vertalen naar de Roosendaalse situatie. 
  

2. Hoe gaat u onze inwoners overtuigen van de hier genoemde kernwaardes, die nodig zijn 
om de grote noodzakelijke uitdagingen in ons milieu, ons water, energie- en 
mobiliteitssysteem mee te kunnen veranderen;  

  
1. Kwaliteit van leven, 2) Klimaat positief en 3) Meerwaarde maken 

  
Dit betreft een transitie en zal gepaard gaan met investeringen en zal ook de benodigde tijd 
kosten. Daarnaast is het belangrijk laagdrempelig informatie tot ieders beschikking te stellen 
en te onderbouwen waarom bepaalde keuzes gemaakt worden en/of noodzakelijk zijn. Hierbij 
is het belangrijk ons te verplaatsen in het niveau waarop de inwoner zich bevindt en de 
benodigde informatie op dat niveau te verstrekken. 

 
3. Hoe gaat u een soms -bij inwoners- op oude overtuiging gebaseerd gedrag en gewenste 

omgevingsverwachtingen -die stammen uit het pre-klimaatadaptieve en 
biodiversiteitsvernietigende tijdperk- veranderen, zodat men en begrip heeft voor die 
andere nieuwe noodzakelijke leefomgeving en men dit zelf ook breed gaat toepassen in 
en rond de eigen woonplek, want die veranderingen zijn namelijk onontkoombaar om 
deze genoemde grote uitdagingen aan te pakken;  
 
Dit betreft een transitie en zal gepaard gaan met investeringen en zal ook de benodigde tijd 
kosten. Daarnaast is het belangrijk laagdrempelig informatie tot ieders beschikking te stellen 
en te onderbouwen waarom bepaalde keuzes gemaakt worden en/of noodzakelijk zijn. Dit 
wordt gedaan door het overzichtelijk maken van de mogelijkheden en subsidieregelingen op 
www.duurzaamrsd.nl. Daarnaast zal er middels de Groene WeetKeet informatie verstrekt 
worden aan de inwoner op wijkniveau. Dit doen we nu ook al door zelf het goede voorbeeld 
te geven via de Inrichtingskaders Roosendaal Natuurstad. Hiermee worden alle projecten 
van de Beheerkalender klimaatbestendig ingericht. Ontwikkelaars worden hiermee 
uitgedaagd om ook klimaatbestendig te ontwerpen. Voor inwoners is de 
Stimuleringsregeling Roosendaal Natuurstad opgezet. Hiermee stimuleren we inwoners, 
bedrijven etc. om te vergroenen (vergroten biodiversiteit) en ruimte te maken om 
regenwater vast te houden.  

http://www.duurzaamrsd.nl/


Hiervoor worden ook jaarlijks regelmatig acties georganiseerd. Zoals onlangs de 
bloembollenacties op de markt van Roosendaal en Wouw, of komende zaterdag 1 juli de 
sessie in de Kring m.b.t. duurzaamheid en klimaatadaptatie. Verder gaan de we de Groene 
Weetkeet in de wijken inzetten  

  
4. Hoe gaat u onze specifieke West-Brabant West unieke selling-points zoals bijv. plantaardig 

bouwen en plantaardige bouwenmaterialen -een fantastisch noodzakelijk nieuw 
verdienmodel voor onze agrariërs in onze regio- hoe gaat u die 2 kernpunten -die we 
ontdekt hebben hier- vermarkten in de rest van Brabant en Nederland en gaat u 
Roosendaal daar een onomstotelijk voorbeeld in laten worden? 
 
Dit zullen de 2 unique selling points van de regio moeten worden. Dit zal in projecten vanuit 
de lokale overheden meer gebruikt moeten gaan worden en dit moet uitgelicht worden als 
unieke kans vanuit de regio. Hierbij is het van belang dat de gemeenten uit deze regio de rol 
als koploper hieromtrent gaan vervullen en er zo opgeschaald wordt als het gaat om 
plantaardig bouwen en het verbouwen en gebruiken van plantaardige bouwmaterialen. 
Daarnaast zal door een MPG-waarde vast te stellen in beleid (zoals opgenomen in het 
Nationaal Programma Circulaire Economie en de reactiebrief daarop), het belang van 
biobased bouwmaterialen belangrijker worden. Bij een MPG van max. 0,5 zal de selectie van 
meer duurzame bouwmaterialen echt gaan belonen. Bij een MPG van max. 0,4 wordt bouwen 
met veel materialen met hoge milieu-impact (zoals cement, baksteen) zeer moeilijk en wordt 
circulair industrieel bouwen steeds meer mogelijk en nodig. (Bron: reactiebrief NPCE). Dit 
doen we ook door maatschappelijk verantwoord opdracht te geven en in te kopen. Hiermee 
wordt de markt uitgedaagd om met voorstellen te komen voor het gebruik van duurzamere 
en/of biobased materialen. 

  
Hartelijke groeten, 
 
Klaar Koenraad  
Wethouder  

  
  

 

 


